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Årsta öppna förskola – följdfrågor med anledning av ny information 
 
Öppna förskolan i Årsta har en begränsning om max 10 vuxna med barn och hänvisar 
beslutet till den undermåliga ventilationen. En av anledningarna som nämns för att 
ventilationen inte åtgärdats trots att vetskap funnits om behovet sedan 2019 är att det 
saknas bygglov i detaljplanen. 
 
 
 
Vi vill därför fråga följande: 
 

1. Finns det dokumentation som visar vilka brister Miljöförvaltningen noterade vid sin 
kontroll? Om inte önskar vi en specifikation av vilken typ av ventilationen idag, 
inklusive teknisk information. 
 

2. Vilka åtgärdsförslag togs fram med anledning av de noterade bristerna? 
 

3. Hur ser det preliminära kostnadsförslaget som fastighetskontoret tog fram ut? 
 

4. Vi önskar ta del av dokumentation över den löpande dialog som förvaltningen haft 
med Fastighetskontoret sedan kontrollen. 
 

5. Hur ser den gällande detaljplanen ut för området? 
 

6. Vi önskar även ta del av de ursprungliga bygglovshandlingarna samt de nya 
bygglovshandlingar som Fastighetskontoret tagit fram. 
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